
 
 
 
 
 
ACTA COMISSIÓ PLENÀRIA POSTGRAU 
 
Dia 2 d’octubre de 2019, dimecres 
hora 10 h.  
Lloc: Sala de Juntes de l’Aulari 
 
Ordre del dia:  

1. Aprovació de l’acta anterior 
2. Informe del president de la comissió: 

a) Organització administrativa dels màsters: estat actual i millores 
b) Assignatures escollides per a la segona acreditació d’aquells màsters que els hi toqui 
c) Tribunals de TFM 
d) Possibles ofertes de TFM per a estudiants de Montpeller 
e) Repartició de les desgravacions de coordinador màster/coordinador TFM 

3. Pressupostos Màsters 
4. Acte de graduació dels màsters del 18 d’octubre 
5. Afers de tràmit 
6. Torn obert de paraula 
   

El Dr. Albert Martínez inicia la sessió a les 10’05 h amb l’assistència de M.A. Arnedo,L. Cardona, J.A. 
Fernández, J. Lloberas, S. Merino, L. Moysset, I. Navarro, T. Pagés, E. Pérez,  A. Rosa, i F. Sabater, F.Serras, 
com a membres de la Comissió, D. López,  A. Vintró i A. Cuchi com a personal de la Secretaria d’Estudiants 
i Docència de la Facultat.  
 
La comissió dona la benvinguda al que serà el nou coordinador del Màster de Genètica i Genòmica, el Dr. 
Florenci Serras. 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 S’aprova l’acta anterior. 
 
2. Informació del president de la comissió 

 
S’informa que s’ha dotat de 5 PCs nous a l’aula iM2 (total de 20 PCs) per poder enquibir dos grups 
simultanis de 35-40 alumnes en aules contigües. 
S’ha demanat que s’instal·lin endolls addicionals laterals a les aules A16 i A17 perquè es puguin dur 
a terme activitats amb PCs portàtils. El Dr. Arnedo comenta que no és suficient amb la senyal wifi 
actual, que s’hauria de posar un repetidor més. Es planteja dotar d’aquest repetidor, si hi ha diners, al 
final d’any.  
 

a) Organització administrativa dels màsters: estat actual i millores 
Després dels problemes que s’han tingut al començament d’aquest curs, s’ha decidit dur a terme una 
sèrie d’accions, com: 
- Revisar les correspondències màsters i aules per fer una distribució més acurada i més o mes fixa 

per tots els cursos. 
- Millorar els documents i els tempos d’enviament d’informació de calendaris docents per part dels 

coordinadors a la secretaria. 
- Homogeneïtzar els protocols d’admissió d’alumnes per la matrícula 
- Millorar les pàgines web i demanar més autonomia dels coordinadors en l’edició de les pàgines 

web. Davant la possibilitat de tenir pàgines web pròpies, la UB comenta que la proposta 
institucional és justament tendir a la convergència però s’ofereixen a tenir una reunió per adaptar 
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al màxim la plantilla actual a les nostres necessitats. En la comissió s’ha acordat convocar una 
reunió amb entornsweb i que ens ofereixin una sessió tutorial del que un coordinador pot 
modificar i com fer-ho. 

-  La idea inicial de contractar un/a becari/a de març 2020 a setembre 2020 pot veure’s truncada 
per la nova línia de la UB per la qual no acceptarien més becaris amb tasques administratives. 
Des de deganat s’obriran noves propostes per a la incorporació d’estudiants en pràctiques de 
Cicles Formatius. 

- S’acorda que es renovin els pòsters publicitaris dels màsters penjats en els plafons de l’aulari i 
s’acorda que tinguin un format lliure. El president de la comissió enviarà un document amb un 
format orientatiu.  

- S’acorda que, en tots els màsters oficials, es consideri el TFM com a una assignatura no finalista i 
que, per tant, no serà indispensable haver aprovat totes les assignatures abans d’examinar-se del 
TFM.  
 

b)  Assignatures escollides per a la segona acreditació d'aquells màsters que els hi toqui  
Es demana que, en el termini de dos dies, tots els coordinadors de màsters enviïn al president de la 
comissió el nom de les assignatures per tal de ser avaluades per l’AQU. Es recorda que han de ser 
dues de les assignatures obligatòries del màster, una obligatòria per cada especialització i el TFM. 
 

c) Tribunals de TFM 
S’informa que, després d’una consulta als serveis jurídics, els tribunals dels TFM es consideren com 
a òrgans col·legiats i, per tant, han d’estar formats per tres o més membres. Es discuteixen vàries 
propostes per a continuar com fins ara però s’ha de tendir a la composició de tres membres. 
 

 
d)   Possibles ofertes de TFM per a estudiants de Montpelier Tribunals de TFM 

Es recorda que aquells grups de vulguin ofertar TFMs en els seus laboratoris per acollir estudiants de 
la Universitat de Montpeller dins de les temàtiques de Neurociències, Càncer i Infecciologia, hauran 
de comunicar-ho a la Marta Camps abans del 7 d’octubre. 
 

e)  Repartició de les desgravacions de coordinador màster/coordinador TFM 
Davant de la possibilitat de compartir desgravacions entre els coordinadors dels màsters i els 
coordinadors dels TFMs d’aquests màsters, es recull en aquesta comissió que els que s’acullen a 
aquesta petició són: el màster de Biodiversitat (70% i 30%), Oceanografia (70% i 30%) i Ecologia 
(falta indicar els percentatges). Quant  es tingui tota la informació, el president de la comissió farà la 
sol·licitud a vicerectorat. 
 

3.  Pressupostos Màsters 
Es demana que les despeses s’ajustin als pressupostos determinats a principis d’anys i que si algun 
màster no s’ha de gastar tot el pressupost, ho digui el més aviat possible. La data límit per lliurar les 
despeses serà el 31 de novembre. 

 
4. Acte de graduació dels màsters del 18 d'octubre 

Es comunica que a l’endemà de la comissió, a 3 d’octubre, s’enviarà un correu a tots els estudiants 
que han acabat el màster (i a tots els matriculats d’aquells màsters que encara no han finalitzat les 
presentacions de TFM) donant publicitat de l’esdeveniment i demanant confirmació d’assistència. 
També es demana que, en breu, aquells coordinadors que vulguin assistir-hi, ho comuniquin a la 
Dolors López. 
 

5. Afers de tràmit 
S’aproven les següents titulacions amb documentació estrangera dels màster de monitoratge (la 
primera noia) i del màster en Agricultura Ecològica (la resta) 
Nadia Gabriela Finelli 
Mariana Matthei Guzman 
Alejandro Pérez Quilez 
Jorge Ignacio Bertona 
Aldana Belén Arambarri 



Mònica Alejandra Pulido Sánchez 
Zaira Arlandi Carapeto 
Miguel Alberto Deras Orellana 
Jessyca Cristina Martínez Vélez 
Rafael González Rossel 

 
6. Torn obert de paraula 

El Dr. Lloberas i el Dr. Serras remarquen que s’ha de fer pressió a les institucions per demanar 
personal fix (PAS) per a la gestió dels màsters, i que no es depengui dels becaris, i convida a 
transmetre aquesta petició a la degana. 
 

 
 
 

Sense més, s’acaba la sessió i s’aixeca l’acta a les 12 hores. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

        

  


